
DCK Vest bestyrelsesmøde 

Dato for mødet Tirsdag den 19. september 2023 kl. 12:00 
Sted:   Lille Købeskov, Nymarksgyden 56, 5474 Veflinge 

Deltagere:  Formand - Carsten Appelt (CDA) 

 Kasserer - Inger Friis (IFR) 
 Næstformand – Anni Tornbo (ATO) 

 Sekretær – Tonni Hansen (THA) 
 Bestyrelsesmedlem – Jørgen Jørgensen (JJØ) 

 Sekretariatet Jørgen Friis (JFR).  

 1. Suppleant.  – Marianne Kristensen (MKR) 
 2. Suppleant. – Leif Pedersen (LPE)  (Fraværende) 

 

DAGSORDEN:  

1. Velkomst: 

CDA Bød velkommen til bestyrelsesmøde og var af den opfattelse, at der ikke havde 

været påtrængende punkter nok der krævede her og nu samling, hvorfor det lige var 

passende, at der blev afholdt et SU-møde inden denne samling. Fremtidige stævner 

var / er et vigtigt punkt. 

2. Siden Sidst 

Aktiviteter: Der havde ikke været mange aktiviteter siden sidst og ikke det helt store 

deltagerantal, men der var alligevel blevet hygget godt. 

Der var en kort debat vedrørende det aflyste stævne til Airbus fabrikkerne ved 

Hamborg, hvor fam. Friis havde lavet det forberedende arbejde, men hvor det af 

forskellige årsager var blevet annulleret. Der var stort set enighed om, at man kunne 

forsøge igen, da det forberedende arbejde i store træk nok ville være brugbart igen. 

Der var i den forbindelse et input fra JJØ, hvor han var af den opfattelse at man 

måske skulle prøve med et spørgeskema ved generalforsamlingen. Der var ligeledes 

en kort debat om klikedannelser, men en svær debat, da nogle måske ikke sås så tit, 

men når de så kom på stævne, ville man nok gerne tale sammen. MKR fremførte et 

gammelt punkt omkring mulige placeringer ved bordene, ikke mindst i forbindelse 

med måske julefrokost og ligeledes i forbindelse med generalforsamlingen, der blev 

dog ikke fundet en endelig løsning, men det blev fremført, at ikke mindst bestyrelsen 

skal tænke sig godt om. 

 

Medlemssituationen: JFR gennemgik kort medlemssituationen, som vi kunne 

konstatere stort set, var uændret. Der blev her stillet et spørgsmål omkring 

efterlevende af æresmedlemmer og om disse fortsat skulle have de sædvanlige 

informationer, hvilket der var stor enighed om skulle fortsætte, da det ikke pressede 

økonomien i måden der blev kommunikeret på i disse tider. 

  

SU-møde. CDA gav et kort referat fra det netop afholdte SU møde, et referat der kan 

læses andet sted på hjemmesidens lukkede del. Den korte version er, at Vest har 

klaret sine forpligtigelser i dette samarbejde, hvorimod Øst har flere uløste opgaver, 

men alt sammen noget, som ikke påvirker Vest, da den endelige skilsmisse finder 

sted pr. 31. dec. 2023.  
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Hjemmeside: Denne del har JFR lavet en ganske stor indsats omkring og den er 

ganske flot, men der mangler nogle forskelligartede indlæg / oplysende informationer 

og diverse beskrivelser til og fra medlemmerne. I første omgang blev det besluttet, at 

ATO skulle gøre en indsats omkring beskrivelse af stævner ikke mindst kommende 

stævner. THA skulle forsøge at skrive nogle historier med både et positivt snit, såvel 

som negativ, en vinkel der også skal med. JFR havde lavet en ny oversigt over de 

mange stævner der vil / kan blive afholdt i det kommende år, hvilket er / kunne være 

en god inspirationskilde for medlemmerne og derfor snarest blive publiceret på vores 

relevante ”kanaler”. 
 

Facebook: Dette emne / område blev sendt i tænkeboks, da der skal findes / vælges 

en administrator / tovholder, hvorefter det skal have bred omtale på DCK VEST. 

 

DCK Vest Nyt: Der var kort debat om frekvensen af ”udgivelser” af DCK Vest Nyt, men 

endelig beslutning blev ikke fastlagt. Der er jo også i dag er muligheder for 

opfølgninger løbende. 

 

3. Økonomi: IFR omtalte kort regnskabet og svarede på enkelte spørgsmål, men alt var 

OK. Under dette punkt var der en kort debat om researchtilskud, som tidligere blev 

ydet i forbindelse med udenlandsture, som så senere blev indregnet i deltagerprisen / 

stævneomkostningen. Det blev herunder besluttet, at det var noget der ville blive 

taget stilling til fra sag til sag fremover. Det blev dog besluttet, at fam. Friis, var 

berettiget til at hæve 3058,-, som udlæg de havde haft i forbindelse med den aflyste 

tur til Airbus fabrikkerne ved Hamborg. 

 

4. Medlemskommunikation 

- Hjemmesiden 

- Facebook 

- DCK Vest Nyt 

- Mail udsendelser 

- Messenger og andre værktøjer 

Disse områder er behandlet under andre punkter, men der var en debat omkring 

mere direkte kommunikation med medlemmerne. Ligeledes blev det fremført, at det 

er vigtigt at medlemmerne melder tilbage ved adresseændring. mailændring og 

telefonnummerændring, dette af hensyn til sekretariatet – JFR. ATO gjorde ligeledes 

opmærksom på, at bestyrelsen var for dårlig til at melde tilbage om hvorvidt de havde 

modtaget udsendte mail, især internt i bestyrelsen. 

 

5. Medlemshvervning, messe og messestand 

Ferie for alle i Herning 

Forhandlerarrangementer 

Messestand 

Dette punkt blev sendt til ”tælling” til næste møde, hvorefter THA skulle undersøge 

mulighederne for eftertilmelding omkring en stand på Messe. En ny messe stand plus 

deltagelse på messen er en bekostelig affære. Det blev besluttet at vi skulle forsøge 

at få det sædvanlige ”campingområde”, med den sædvanlige ”servering”. Forhandler 

arrangementer blev endevendt, men ingen beslutninger desangående PT, vel 

vidende at Øst score en del på de 2 arrangementer de deltager i. Det vides dog ikke 

hvor mange der bliver i årerne fremover. 
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6. Generalforsamlingen 2024. 

ATO havde gjort forarbejde med Hampen Sø Camping og fået en meget fornuftig pris 

for dette arrangement som blev vedtaget.  

Vedrørende kontingent, foreslås dette uændret i 2025 kr. 350,-, med en behørig 

motivation. 

I forbindelse med generalforsamlingen, er der vedtægtsændringer, som vil blive 

fremlagt på klubbens hjemmeside snarest i det nye år, når bestyrelse har 

færdigbehandlet forslaget, som omhandler den totale adskillelse / spaltning af DCK i 

DCK Øst og DCK Vest, uden den gamle fælles klub, samt navneændring til DCK Vest 

og klub ændres til forening i nær fremtid. 

 

7. Nåle / Pins / præstationsannerkendelser 

CDA har de fra sidste år manglende mærker, som naturligvis vil blive uddelt. Anden 

løsning fremover vil blive besluttet senere. 

 

8. Diverse / Evt. 

Foreningens hjertestarter udlånes til Dansk / Tysk udvalg indtil videre, da de fleste 

campingpladser i DK efterhånden har en hjertestarter. Julefrokosten bliver henlagt til 

Give Camping, hvor aftalen også er på plads. Julefrokosten bliver afholdt uden CDA, 

som er på, Galapagos. THA har tilbudt sin hjælp til dette arrangement.  Eftersom vi 

ikke i Vest fremover anvender CKE kort, udsendes medlemskort og laminerede 

vognnumre efter indbetaling af kontingent for 2024. Vognnumre fortsætter uændret 

med 4 cifre, og vi prøver ligeledes at finde en clips til påsætning i rude, som holder til 

vognnummer. 

       Bestyrelsen ønsker herunder en debat om fremtidige aktiviteter og stævner. 

9. Næste møde – uge 49 – 13/12 2023 

 

10. Mødet sluttede i god ro og orden med lidt hygge over et glas god vin og alkoholfri øl. 

 

Referent Tonni Hansen 09252023 


